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ZPRAVODAJ   POLIC                           č. 11 
 

Výsledky voleb do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky v obci Police 

 

Počet oprávněných voličů 470, počet vydaných úředních obálek 305, počet platných hlasů 301, 

volební účast  64,89 %. 

Ano 2011 -  91 hlasů 

KDU – ČSL – 39 hlasů 

KSČM – 38 hlasů 

ČSSD – 37 hlasů 

Úsvit přímé demokracie Tomia Okamury – 27 hlasů 

TOP 09 – 19 hlasů 

ODS – 18 hlasů 

Česká pirátská strana  - 14 hlasů  

Strana práv občanů Zemanovi – 7 hlasů 

Strana svobodných občanů – 4 hlasy 

Strana zelených – 4 hlasy 

Hlavu vzhůru – volební blok – 2 hlasy 

Lev 21 – národní socialisté – 1 hlas 
                                                                                                                                   Marie Černochová, zapisovatelka okrskové volební komise 

Zastupitelstvo obce  

Již po pětadvacáté se sešlo zastupitelstvo obce na svém zasedání. Na programu bylo pokračování  

v majetkoprávních úkonech v lokalitě stavebního obvodu Výpusta. Zastupitelé schválili směnnou 

smlouvu pro získání pozemků v plánované trase komunikace, která tvoří páteřovou spojnici mezi 

stavebními plochami. Dále zastupitelstvo spolu s pěti občany vyslechlo zprávu odborného lesního 

hospodáře o stavu obecních lesů, jejich ekonomiku a výhled na další období. V letošním roce, 

vzhledem ke kůrovcové kalamitě přesáhla těžba plánovanou kvótu, která byla nastavena na 1200 

kubíků o 500 kubíků, což jde na vrub následujících let. Hospodářský výsledek v obecních lesích 

včetně dotací se očekává ve výši jednoho milionu korun.   

 

Napojí se na kanalizaci další domy?  

Zastupitelé projednávali přípravu dalších tras splaškové kanalizace, na kterou by se mohlo napojit 

dalších 60 obyvatel. Jedná se o prodloužení trasy v části Výpusta s 25 obyvateli a o úsek nad kaplí 

směrem na horní konec s 35 obyvateli. Důvodem je především snaha zastupitelů, opravit v těchto 

místech velmi špatné komunikace, které by se ovšem v budoucnu znovu rozkopaly při stavbě již 

vyprojektované a povolené kanalizace. Je proto logické, že nejprve by se měla do komunikací položit 

kanalizace a následně opravit povrch cest. V jakém rozsahu bude možné kanalizaci vybudovat, 

rozhodnou zastupitelé po vyhodnocení cenových nabídek od dodavatelů, které se musí skloubit 

s finančními možnostmi obce, včetně případných dotací a využití sezónních slev na tyto zemní práce.   

Vzhledem k nastalé politické situaci po volbách do poslanecké sněmovny se příprava dotačních 

programů v programovacím období 2014-2020  zřejmě o nějaký pátek posune a obec nechce čekat až 

na tyto výzvy.  

 

Cesta v Ulici bude bez kaluží 

Dlouhou debatu o opravě povrchu cesty v Ulici vedli zastupitelé s občany bydlícími okolo tohoto 

úseku. Cesta v místech položení kanalizace je prosedlá a v prohlubních se tvoří kaluže, které 

znepříjemňují život našim občanům. Při místním šetření dodavatel uznal náš nárok na reklamaci v 

rámci záruky, která činí na stavební část 60 měsíců, tj. do roku 2015. Tato vada na nově opravených 

komunikacích se projevuje i v jiných částech obce a bude rovněž předmětem reklamačního řízení. 

Dále se vedla diskuse o zbylé části komunikace, kde byl položen nový povrch. Zda ji nově zespádovat, 

či zachovat v původní rovině, bylo zdrojem několika výměn názorů. Nakonec se jednající dohodli 

přesunout termín opravy na příští rok v rámci reklamačního řízení s dodavatelem. 



Chodník na hřbitově v Brankách 

V podzimních dušičkových dnech lidé častěji než v jiném období zavítají na pěkně vyzdobené 

hřbitovy, kde odpočívají jejich blízcí a známí. I  hřbitov v Brankách září vyzdobenými hroby a 

zapálenými svíčkami. Tuto sváteční atmosféru podtrhuje nově  vydlážděný chodník přes celý hřbitov, 

po kterém se dostaneme od jedné brány ke druhé.   

Obec Branky do této stavby investovala  přes 800 tis. Kč. Část chodníku pokryje dotace ve výši 177 

tis. Kč.  

Naši zastupitelé obdrželi žádost Obce Branky o finanční příspěvek na část chodníku, který nebyl 

financován z dotace  a jeho celkové náklady byly cca 420 000,- Kč.   

V minulosti se naše obec zavázala podílet se na investičních akcích na společném hřbitově. 

Zastupitelstvo obce rozhodlo přispět Obci Branky s tím, že částka bude stanovena při sestavování 

rozpočtu na další období.  

 

Čeká nás změna na naší železniční trati? 

Jistě jste zaregistrovali na úřední desce vyvěšenou Veřejnou vyhlášku  o zahájení správního řízení o 

změně zařazení celostátní železniční dráhy č. 303 v úseku Kojetín – Hulín – Valašské Meziříčí 

z kategorie celostátní dráhy do kategorie dráhy regionální. Co by tato změna pro nás znamenala nejen 

v současné době ale i v budoucnosti projednávalo zastupitelstvo obce.  

Se snížením významu této trati by mohlo dojít k přelivu nákladů spojených s provozováním železnice  

ze státu na nižší  správní jednotky tzn. na kraj případně na obce. Zastupitelé se usnesli, že 

s navrhovanou změnou nesouhlasí a obec své zamítavé stanovisko zašle na ministerstvo dopravy.  
                                                                                                                                         Karel Hlavica, starosta 
                                                                                                               
Objednávky vánočních stromků 

se budou přijímat do 29. listopadu 2013 na obecním úřadě. Prodej stromků se bude konat ve středu  

11. prosince 2013 od 14:00 hodin v obecní stodole na dolním konci.                                 
                                                                                                                         Pavel Škor , odborný lesní hospodář 

Mikulášská nadílka 

spolek Klenot Police vás srdečně zve na tradiční  Mikulášskou nadílku, která se bude konat v sobotu  

7. prosince 2013 v sále místní hospody. Začátek v 15:00 hodin, vstupné 50,- Kč, děti zdarma.  

POZOR! Prosíme zájemce o mikulášský balíček pro děti v ceně 40,- Kč, aby si jej přišli objednat do 

30. listopadu 2013 v prodejně Jednoty nebo v MŠ u paní Gardianové. Celková hodnota balíčku je 60,- 

Kč (40,- Kč vaše cena + 20,- Kč příspěvek obce). 

Děkujeme za pochopení.                            Spolek Klenot Police 

 

Vítání občánků 

V neděli 13.10.2013 byly do svazku obce přivítány tyto děti:  

           Ondřej Vajgl                           Gabriela Marečková                

           Anastázie Foitová                   Natálie  Chrastinová 

                                   Anežka Žídková  

Dětem přejeme krásné úsměvy na tvářičkách v láskyplné náruči rodičů, šťastné dětství a rodičům 

přejeme hodně radosti ze svých dětí. 
                                                                                                                              Mgr. Lenka Sváčková, předsedkyně kulturní a sociální komise 

                                                                                     

Sběr nebezpečného odpadu  

se uskuteční v sobotu 9. listopadu 2013 na obvyklých místech: 

u kříže na horním konci    8:00 –   9:00 hod. 

na točně                             9:00 – 10:00 hod. 

na křižovatce k farmě               10:00 – 11:00 hod. 

Odevzdat můžete např. baterie všeho druhu, oleje, barvy a nádoby se zbytky nebezpečných látek, 

zářivky, laky a ředidla, léky, televize, ledničky, rádia, monitory apod., dále velkoobjemový odpad jako 

např. koberce, nábytek, pneumatiky. 

Prosíme občany, aby osobně předávali odpady svozové firmě a nevytvářeli hromady. 
 

Odvoz odpadů 

se uskuteční ve středu 13.11. a 27.11.2013 


